
PROTOKÓŁ Nr 6/2015 
przebiegu   posiedzenia stałej  Komisji ds.  Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

z  dnia  16 pażdziernika 2015 r. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie  Urzędu Miasta Zielona  
Górze przy ul. Generała Jarosława Dabrowskiego 41,  początek godzina 10.30. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds Kultury,Sportu i 
Rekreacji oraz  Spraw Społecznych  radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność wymaganego 
qworum, w składach wszystkich Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach: Z-cę Naczelnika Wydziału 
Oświaty i Spraw Społecznych Lidię Gryko i Panią Monikę Jakubowska Inspektora ds. współpracy z 
organizacjami pozarządowymi  Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego 
Sebastiana Jagiełowicza, Kierownika Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała,  Panie i Panów  radnych.  
 

Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji  powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek 
posiedzenia, nie mniej jednak, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
 
Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Mariusz Zalewski poprosił o wprowadzenie do porządku posiedzenia   
projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia trybu udzielania i rozliczania 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobierania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu miasta- 
jako druk Nr 81. 
 
Więcej  zmian do porządku nie zgłoszono. 
 
Prowadzący posiedzenie poprosił o przegłosowanie wprowadzonych zmian w poszczególnych Komisjach. 
 
Komisja d/s Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych – jednogłośnie przyjęła wprowadzony do 
porządku posiedzenia  projekt uchwały. 
Komisja d/s Integracji Samorządowej, wprowadzoną   zmianę  przyjęła jednogłośnie. 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  zgłoszony  projekt uchwały  przyjęła jednogłośnie. 
 
Prowadzący posiedzenie poprosił o przegłosowanie porządku posiedzenia wraz z wprowadzonym projektem 
uchwały. 
 
Porządek posiedzenia   wraz ze zgłoszonym  projektem uchwały  został  przyjęty  jednogłośnie. 
 
 Ad.1 
1/ 
Prowadzący  ,powiedział że pierwszy  projekt uchwały dotyczy  zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 
programu  współpracy Miasta Zielona Góra z organizacjami pozarządowymi na rok 2016,projekt uchwały  
wszyscy radni otrzymali   jest to  druk -  nr 60. 
Prowadzący posiedzenie powiedział, że projekt uchwały przedstawi Pani Monika Jakubowska, inspektor ds. 
współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
Na wstępie Pani Monika Jakubowska oświadczyła, że projekt uchwały zgodnie z ustawa został poddany 
konsultacjom  z organizacjami pozarządowymi. Po czym omówiła projekt i spytała czy są pytania bądź uwagi 
do przedstawionego  projektu. 
Pytania do projektu zgłosili radni Sebastian Jagiełowicz, Dorota Bojar i Agnieszka Kozakiewicz. 
Po udzielonych przez Panią Monikę Kozakiewicz odpowiedziach, Przewodniczący Zarządu spytał jak będzie 
wyglądała współpraca z organizacjami pozarządowymi w kontekście  ustaleń zawartych w kontrakcie  
zielonogórskim. 
Pani Monika Jakubowska odpowiedziała, że jak dotychczas wszystkie zadania realizowane są zgodnie ze 
złożonymi ofertami, zadania do realizacji w roku 2016 przed uchwaleniem budżetu będą realizowane na 
bazie  prowizorium budżetowego, mam więc nadzieje, że nie będzie żadnych przeszkód. 
   
Prowadzący posiedzenie  spytał czy są jeszcze pytania. 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 



opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   8 osób nikt nie był przeciw , nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   8 osób nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   6 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Prowadzący zwrócił się z prośba do radnych o wyrażenie zgody na omówienie pkt.22 czyli projektu uchwały 
w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu miasta, jako pkt. 2 z uwagi na 
obecność gościa  Pani Lidii Gryko.  
Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na przesuniecie projektu uchwały. 
 
22/ 
Na wstępie Pani Lidia Gryko Z-ca Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych– poinformowała, że 
projekt uchwały był już przez Radę Dzielnicy opiniowany, lecz po przesłaniu uchwały do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, ta zakwestionowała w uchwale pewne zapisy, które musieliśmy zmienić. Następnie Pani 
Lidia   Gryko omówiła wprowadzone zmian  zgodnie z zaleceniami RIO. po czym spytała czy są pytania do 
omówionego projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
  
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji Jerzy  Żetecki  poprosił  Przewodniczących  poszczególnych 
Komisji o wyrażenie opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   8 osób nikt nie był przeciw , nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   8 osób nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   6 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
2/18 
Prowadzący, powiedział że 17 kolejnych   projektów uchwał dotyczy zaopiniowania projektów uchwał w 
sprawie uchwalenia statutów wszystkich sołectw naszej Dzielnicy. Aby nie omawiać kolejno wszystkich 
statutów, które są jednakowe dla każdego sołectwa proponuje omówić je  wspólnie, natomiast na Sesji 
będziemy każdy statut głosować z osobna. Projekt uchwały  radni otrzymali,  jako   druki  od  nr 61 do nr 77. 
 
Na wstępie Pani Urszula Zamiatała  Kierownik Biura Dzielnicy oświadczyła, że projekt statutu zgodnie z 
prawem został poddany konsultacjom społecznym, poczym omówiła projekt  statutu wraz z uwzględnionymi 
poprawkami zgłoszonymi w trakcie trwania konsultacji, przedstawiła także wnioski które nie zostały 
uwzględnione wraz z ich uzasadnieniem.   
  
Prowadzący posiedzenie odczytał projekt uchwały Rady Dzielnicy,  po czym spytał czy są pytania. 
Pytań nie zgłoszono. 
 



Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu statutu głosowało   8 osób, nikt nie był 
przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   8 osób nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu statut głosowało   6 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
19/  
Prowadzący, powiedział że następny  projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania 
propozycji strategicznych inwestycji  zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Kiełpin.  
Projekt uchwały  radni otrzymali,  jest to  druk  - nr 78, 
Prowadzący posiedzenie odczytał projekt uchwały,  po czym spytał czy są pytania. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   8 osób nikt nie był 
przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   8 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu uchwały głosowało   6 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
20/ 
Prowadzący, powiedział że następny  projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie uchwały w sprawie  
zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany. 
Projekt uchwały  radni otrzymali, jest to  druk  - nr 79. 
 
Prowadzący posiedzenie odczytał projekt uchwały,  po czym spytał czy są pytania. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   8 osób, nikt nie był 
przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   8 osób nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu uchwały głosowało   6 osób, nikt nie był przeciw , nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
 
21/  



Prowadzący, powiedział że  ostatnia sprawa dotyczy stanowiska Rady Dzielnicy w sprawie budownictwa 
wielorodzinnego  na terenie Dzielnicy Nowe Miasto. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że na Sesji rady Miasto już kilkakrotnie zgłaszano temat 
budowy wielorodzinnej na terenie byłej gminy. Aby zapobiec tego typu wystąpieniom proponujemy 
przekazać władzom miasta „nasze stanowisko” w tej sprawie. Następnie Przewodniczący Rady Dzielnicy 
odczytał treść stanowiska.  
 
 
Projekt uchwały  radni dzisiaj otrzymali , jest to  druk  - nr 80. 
 
Prowadzący spytał czy są pytania. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji 
kto jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem stanowiska głosowało   7 osób, nikt nie był przeciw, 1 
radna  wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem stanowiska  głosowało   5 osób,1 radny był przeciw , 2 radnych wstrzymało 
się od głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  stanowiska głosowało   4 osób, 1 radny  był przeciw , 1 radna  
wstrzymała się od głosu. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Protokołowała         Przewodniczący Komisji 
                                                                     
…………..…          …………………..                                                                      
 Ewa Fogiel                                                                         Jarosław Bartkowicz 
                                                                              
 


